
Dagsorden til generalforsamlingen23-04-25 

Antal stemmeberettigede: 38 

1. Valg af dirigent 
a. Forslag fra bestyrelsen: John Cocks                Valgt: John Cocks 
b. Dirigenten konstaterer at generalforsamlingen er lovligt indkaldt og dermed 

beslutningsdygtig 
2. Bestyrelsens beretning 

a. Fremlagt af formanden Preben Uldahl 
b. Spørgsmål til Vandspild i sommerhusdistrikter og sommerhusdistriktet. 

i. Forklaret af Morten Hansen: Vi har 188 km ledningsnet, hvoraf kun en del 
af sommerhusdistriktet er renoveret under kloakeringsarbejdet. Da vi har 
et meget langt ledningsnet, er der specielt i landdistriktet mange lange 
strækninger med rør med stor dimension. Da disse rør tillige er meget 
gamle, vil selv en lille utæthed hurtigt resultere i mange m3 vandspild. 

c. Spørgsmål til elektroniske målere 
i. Vi har endnu ikke fundet elektroniske vandmålere, hvor producenten har 

kunnet garantere effektiviteten, fordi mange målerbrønde og målere står 
under vand en del af året. Der vil skulle skiftes 3.500 målere, så vi skal 
være sikre på, at målerne er effektive 

d. Spørgsmål til en forureningssag (vedrører ikke Ulsted Ålebæk men i stedet 
Skindbjerg Vandværk) 

3. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 
a. Fremlagt af Chr.  Brasholt 
b. Spørgsmål til varelager vs. anlægsinvestering 

i. Varelageret bliver ikke et anlægsaktiv før det er lagt i jorden og forbundet 
til det øvrige ledningsnet 

c. Enstemmigt godkendt 
4. Budget for det kommende år fremlægges 

a. Fremlagt af Chr. Brasholt 
b. Ingen spørgsmål 

5. Behandling af indkomne forslag 
a. Ingen indkomne forslag 

6. Balg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 
a. På valg er fra bestyrelsen: 
b. Preben Uldahl - genvalg 
c. Tommy Jensen – genvalg 
d. Thomas og Tine genvalgt som suppleanter 

7. Eventuelt 
a. Spørgsmål til PFAS: Svar: Vores værdier ligger meget lavt og langt under 

grænseværdierne. 
b. Spørgsmål til vandspild. Vi arbejder på bedre opdeling af sommerhus- og 

landdistrikterne for bedre at kunne lokalisere, hvor vandspildet er størst, for 
hurtigst muligt at kunne nedbringe vandspildet og kommer under de 10%. 



c. Spørgsmål til elektroniske vandmålere – Vandværket går glip at mange vigtige 
data ved ikke at have elektronisk aflæsbare målere. Svar: Det er en meget stor 
omkostning at skifte 3.577 målere (formentlig 7-10 mio.), så vi SKAL være 100% 
sikre på, at de nye målere virker. 

d. Spørgsmål til opgravning af allerede nedlagte grøfter. Det er et kendt problem, 
at der er sket opfyldning af mange grøfter og dræn i sommerhusområderne. 
Enkelte steder er man i gang med at kortlægge disse gamle grøfter, for igen af få 
den opgravet. Man forventer herved at kunne sænke grundvandsspejlet. 

Dirigenten afsluttede generalforsamlingen og gav ordet til Preben. 

Preben takkede dirigenten for god ledelse af generalforsamlingen og bestyrelsen og de 
ansatte for godt arbejde. 

Preben opfordrede forsamlingen til at benytte vandværkets hjemmeside – her findes mange 
gode oplysninger til forbrugerne 


